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Representants d’Amics de
la Rabassa es van entrevis-
tar ahir amb el ministre de
Medi Ambient, Vicenç Alay.

Naturlàndia va ser el tema
central de la reunió. Segons
va comentar Josep Maria
Goikoetxea, representant
de l’entitat mediambiental,
el Govern «desconeix ofi-
cialment» el projecte global
del parc temàtic. Així, es va
arrencar un compromís, per

part del Ministeri, de posar-
se en contacte amb el Co-
mú de Sant Julià de Lòria
per conèixer millor el pro-
jecte. Amics de la Rabassa
van aprofitar per presentar
la seva alternativa, d’aprofi-
tar el bosc i l’espai natural
per realitzar-hi diferents ac-
tivitats lúdiques i esporti-
ves, però sense fer-hi ins-
tal·lacions i equipaments.
Es tractaria de senyalitzar
diferents itineraris d’inter-
pretació de la flora i la fau-
na del bosc de la Rabassa,
donant resposta a una de-

manda cada cop més este-
sa, segons Goikoetxea. L’al-
tre tema que es va tractar a
la trobada, i també relacio-
nat amb Naturlàndia, va ser
el del camp de tir. Segons
va interpretar Goikoetxea,
s’havia dit que es tancaria
aquesta instal·lació, però fa
poc es va tornar a tirar. El
balanç de la reunió fet des
d’Amics de la Rabassa és
positiu: «Estem raonable-
ment satisfets», perquè
«se’ns ha escoltat» i «tenim
la impressió que se’ns ha
entès».

Amics de la Rabassa parlen
de Naturlàndia amb Alay
El Govern «desconeix oficialment» el projecte
global, segons l’entitat mediambiental
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Vicenç Alay va rebre una representació d’Amics de la Rabassa.
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